
 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
KULTUURIKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       6. detsember 2018 nr 1-10/14 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 18.30 
 
Koosolekut juhatas Marko Tiitus  
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Liis Aedmaa, Peeter Allikoja, Agda Grahv, Veronika Raudsepp Linnupuu, 
Marko  Tiitus, Terje Trochynskyi 
Võtsid osa asendusliikmed: Malle Allese (Vallo Kirsi asendusliige), Voldemar Nikolajev 
(Valli Pangi asendusliige) 
Puudusid: Vallo Kirs, Matti Looga, Riivo Neering, Valli Pang, Ruth Vaar, Valter Vaha 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, linnaarengu spetsialist Reet Alev, 
abilinnapea Janika Gedvil, avalike suhete ja turismiameti juhataja Krista Kull, kultuuri- ja 
noorsootöö spetsialist Evelin Lagle 
Kutsutud:  Viljandimaa Omavalitsuste Liidu esindajad Mihkel Servinski ja Mati Toomsalu 
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon kinnitab päevakorra. Päevakord kinnitati ühehäälselt. 
 
PÄEVAKORD: 
1. Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+ (2018/128) 
2. Viljandi linna 2019. aasta eelarve kinnitamine (2018/124), I lugemine 
3.  Linna esindamiseks ametliku ühisdelegatsiooni moodustamine (2018/126) 
4.  Projektitoetused 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+ (2018/128) 
KUULATI: 
R. Alev, M. Toomsalu ja M. Servinski tutvustasid Viljandi maakonna arengustrateegiat 2035+ ning 
selle lisadeks olevaid Viljandimaa tervise- ja heaoluprofiili, Viljandi maakonna arengustrateegia 
2035+ tegevuskava ja statistilist ülevaadet Viljandimaast. 
 
Tähelepanekud: 
L. Aedmaa – Arengustrateegia pealkiri „Viljandimaa – arenev PÄRIS EESTI“ tekitab suuri sisemisi 
vastuolusid. Minu jaoks see vastandub. 
 
Komisjoni esimees pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
6 poolt, 2 erapooletut, vastuhääli ei olnud. 
 



 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+ (2018/128)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi linna 2019. aasta eelarve kinnitamine (2018/124), I lugemine 
KUULATI: 
M. Aaso tutvustas Viljandi linna 2019. aasta eelarvet, mille kogumaht on 33 468 821 eurot ning mis 
on hetkel I lugemisel.  
 
Ettepanek: 
L. Aedmaa – 2019. aasta linna eelarves tõsta kultuurivaldkonna projektitoetusi 45 000 eurolt 50 000 
euro peale. Katteallikana kasutada aastavahetuse jäägi eeldatavat suuremat summat, kui I lugemisel 
projektis on kajastatud.  
 
Komisjoni esimees pani L. Aedmaa ettepaneku hääletusele. 
Hääletati: 
8 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
Otsustati: 
Toetada ettepanekut ning teha volikogule ettepanek. 
 
Komisjon esimees pani eelnõu hääletusele, mis saadetakse volikogus II lugemisele. 
Hääletati: 
8 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
OTSUSTATI: 
1. Komisjon toetab eelnõu II lugemisele saatmist. 
2. Komisjon teeb ettepaneku 2019. aasta linna eelarves tõsta kultuurivaldkonna projektitoetusi 
45 000 eurolt 50 000 euro peale. Katteallikana kasutada aastavahetuse jäägi eeldatavat suuremat 
summat, kui I lugemisel projektis on kajastatud. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Linna esindamiseks ametliku ühisdelegatsiooni moodustamine (2018/126) 
KUULATI: 
K. Kull tutvustas eelnõud, millega soovitakse teada, kas Viljandi peaks osalema ning moodustama 
ühisdelegatsiooni 39. Rahvusvahelisteks Hansapäevadeks, mis toimub Pihkvas, Venemaal 27. - 30. 
juunil. 
 
Komisjoni esimees pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
7 poolt, 1 erapooletu, vastuhääli ei olnud.  
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Linna esindamiseks ametliku ühisdelegatsiooni moodustamine (2018/126)“ ja 
osalemist 39. Rahvusvahelistel Hansapäevadel.  
  
 
 
 
 



PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Projektitoetused  
 
Kultuurivaldkonna taotlused: 

 FIE Heiki Raudla taotleb 300 eurot Sakala Kalender 2020 väljaandmiseks. 
 Tartu Ülikool taotleb 1000 eurot Omakultuuriakadeemia korraldamiseks. 
 Tartu Ülikool taotleb 500 eurot tudengite teatripäevaks. 
 Tartu Ülikool taotleb 338 eurot  TÜ VKA pärandtehnoloogia õppekava rahvusliku metallitöö 

eriala üliõpilas- ja lõputööde näituseks. 
 MTÜ Tantsuklubi Sakala taotleb 1000 eurot Sakala Kevadballiks.  
 Mittetulundusühing OMA Stuudio taotleb 1188 eurot Tantsunädal 2019 korraldamiseks. 
 Mittetulundusühing Bonifatiuse Gild taotleb 9200 eurot keskaja päevade korraldamiseks. 
 Mittetulundusühing Viljandimaa rahvakultuuriselts taotleb 3300 eurot Viljandimaa 

kollektiivide XXVII üldlaulupeo ja XX tantsupeo protsessi ettevalmistamiseks ja peol 
osalemiseks. 

 Mittetulundusühing Seasaare Näitemängu Selts taotleb 120 eurot lastehommikuteks Seasaare 
teatris. 

 Viljandi Vanamuusika Festival Mittetulundusühing taotleb 3000 eurot Noorte 
rütmimuusikute festivali "Koolijazz=Jazzikool 15,0" korraldamiseks. 

 Sihtasutus Viljandimaa Loomemajanduskeskus taotleb 4400 eurot Viljandi Välikino 
korraldamiseks. 

 Sihtasutus Eesti Tantsuagentuur taotleb 1000 eurot Koolitants 2019 tegevuste toetuseks. 
 MTÜ Magus Mõte taotleb 2370 eurot projektiks „Meie olemegi Viljandi!“. 
 Viljandi Muuseum taotleb 2500 eurot raamatuprojektiks “Viljandi motiiv” / “Viljandi in 

Art”. 
 Viljandimaa Omavalitsuste Liit taotleb 3300 eurot 2019. a Viljandimaa laulu- ja tantsupeo 

kunstilise terviku loomiseks. 
 Mittetulundusühing Viljandimaa Kammerkoor taotleb 1000 eurot Viljandimaa Kammerkoori 

kevadkontserdiks.  
 MTÜ Viljandi Loomelinnak taotleb 500 eurot Lennukitehase LIVE: Ewert and the Two 

Dragonsi kontserdiks. 
 MTÜ Viljandi Loomelinnak taotleb 500 eurot Lennukitehase LIVE: HU? + lennukireiviks. 
 MTÜ Viljandi Loomelinnak taotleb 500 eurot Lennukitehase LIVE: Lexsoul 

Dancemachine´ks. 
 

A. Grahv taandas ennast Tartu Ülikooli Viljandi Kultuuriakadeemia taotluste arutelust ja 
otsustamisest ning lahkus ruumist.  
 
Spordivaldkonna taotlused: 
 Viljandi Maleklubi CC Fellin taotleb 900 eurot Lev Braschinsky 9. mälestusturniiriks males. 
 Viljandi Lauatenniseklubi Sakala taotleb 600 eurot XXXV Sakala lauatennise karikasarja 6-

etapilise seeriavõistluse 3 etapi korraldamiseks. 
 Viljandi Lauatenniseklubi Sakala taotleb 455 eurot Viljandi LTK Sakala meeskonna 

osalemiseks Eesti võistkondlikel meistrivõistlustel. 
 Viljandi Lauatenniseklubi Sakala taotleb 500 eurot laste GP lauatennisevõistluse 

korraldamiseks. 
 Viljandi Kergejõustikuselts Sakala taotleb 540 eurot 94. Viljandimaa lahtised meistrivõistlused 

kergejõustikus korraldamiseks. 
 Viljandi Maadlusklubi Tulevik taotleb 450 eurot laste (2008 ja nooremad) karikavõistluste 

korraldamiseks vabamaadluses. 



 Mittetulundusühing Viljandi Tulevikujalgpalli Klubi taotleb 3500 eurot 20 juubelit tähistava 
Viljandi Hansa Cup 2019 sõpruslinnade noorte jalgpalliturniiri läbiviimiseks. 

 Viljandi Suusaklubi taotleb 1350 eurot Viljandi esindusvõistkonna osalemiseks Eesti 
pikamaasuusatamise sarjas. 

 Viljandi Orienteerumisklubi Lehola taotleb 2850 Jüriöö orienteerumise teatejooksu 
korraldamiseks Viljandi lossimägedes. 

 Tenniseklubi "Fellin" taotleb 1000 eurot Eesti GP sarja, lastetennise, ja noorteliiga turniiriks 
 Tenniseklubi "Fellin"taotleb 3000 eurot tennis Europe sarja kuuluvate rahvusvaheliste noorte 

U12 ja U16 tenniseturniiride korraldamiseks 
 Mittetulundusühing Viljandi Tulevikujalgpalli Klubi taotleb 960 eurot Viljandi Tulevik Cup 

2019 noorte saaliturniiride läbiviimiseks. 
 MTÜ Jõusport taotleb 1080 eurot Mulgimaa Rammumees ja Mulgimaa Rammunaine 2019 

korraldamiseks. 
 Eesti Male Toetusühing taotleb 3000 eurot 53. Ilmar Raua mälestusturniiriks males. 
 Korvpalliklubi QUERCUS taotleb 375 eurot osavõtuks Tarvas Cupist. 
 Viljandi Rattaklubi taotleb 2200 eurot Viljandi järvele uisuraja rajamiseks ning Uisumaratoni, 

Ööuisutamine läbiviimiseks.  
 
P. Allikoja taandas ennast Viljandi Lauatenniseklubi Sakala taotluste arutelust ja otsustamisest ning 
lahkus ruumist.  
 
OTSUSTATI: 
1. Eraldada (kultuurivaldkond): 

 FIE Heiki Raudlale 300 eurot. 
 Tartu Ülikoolile 1000 eurot Omakultuuriakadeemiaks. 
 Tartu Ülikoolile 400 eurot tudengite teatripäevadeks. 
 MTÜle Tantsuklubi Sakala 250 eurot. 
 Mittetulundusühingule OMA Stuudio 600 eurot.  
 Mittetulundusühingule Bonifatiuse Gild 1000 eurot. Komisjon soovitab taotlejal kaaluda, kas 

Keskaja Päevade traditsioon oleks tulevikus ühildatav Hansapäevade traditsiooniga. 
Komisjon soovib järgmisel aastal külastada Bonifatiuse Gildi. 

 Mittetulundusühingule Viljandimaa rahvakultuuriselts 2000 eurot. Komisjon juhib 
tähelepanu, et kaasfinantseerijateks peaksid olema ka teised omavalitsused. 

 Mittetulundusühingule Seasaare Näitemängu Selts 120 eurot. 
 Viljandi Vanamuusika Festival Mittetulundusühingule 2000 eurot. 
 Sihtasutusele Eesti Tantsuagentuur 1000 eurot. 
 Viljandi Muuseumile 1500 eurot. 
 Viljandimaa Omavalitsuste Liidule 2000 eurot. Komisjon juhib tähelepanu, et 

kaasfinantseerijateks peaksid olema ka teised omavalitsused. 
 Mittetulundusühingule Viljandimaa Kammerkoor 450 eurot. Raha eraldatakse kontserdi 

kuludeks. 
 
2. Mitte eraldada (kultuurivaldkond): 

 Tartu Ülikoolile küsitud 338 eurot, kuna komisjon on seisukohal, et projektitoetusi ei 
eraldata inventari soetamiseks.  

 Sihtasutusele Viljandimaa Loomemajanduskeskus küsitud 4400 eurot. Komisjon soovitab 
taotlejal esitada järgmises voorus uus taotlus, kus oleks näidatud toimumise kohad ja täpne 
programm.  

 MTÜle Magus Mõte küsitud 2370 eurot. Soovitused taotlejale: 1. tuleks teha koostööd 
Viljandi Linnavalitsuse avalike suhete ja turismiametiga; 2. kirjutada projekt täpsemini lahti; 



3. selleks, et taotlus kvalifitseeruks kultuuritaotluste vooru, tuleks täpsemalt ära näidata, 
kuidas nende ettevõtmise tulem edendab Viljandi linna kultuurielu. 

 MTÜ Viljandi Loomelinnak kolmele taotlusele küsitud summasid, kuna tegemist on 
meelelahutusüritusega, mis võiks oma tuludest ja piletimüügist ennast ära majandada. 

 
3. Eraldada (spordivaldkond): 

 Viljandi Maleklubi CC Fellinile 900 eurot. 
 Viljandi Lauatenniseklubi Sakalale 600 eurot XXXV Sakala lauatennise karikasarja 6-

etapilise seeriavõistluse 3 etapi korraldamiseks. 
 Viljandi Lauatenniseklubi Sakalale 300 eurot Viljandi LTK Sakala meeskonna osalemiseks 

Eesti võistkondlikel meistrivõistlustel. 
 Viljandi Lauatenniseklubi Sakalale 500 eurot laste GP lauatennisevõistluse korraldamiseks. 
 Viljandi Kergejõustikuselts Sakalale 500 eurot. 
 Viljandi Maadlusklubi Tulevikule 400 eurot.  
 Mittetulundusühing Viljandi Tulevikujalgpalli Klubile 1800 eurot 20 juubelit tähistava 

Viljandi Hansa Cup 2019 sõpruslinnade noorte jalgpalliturniiri läbiviimiseks. 
 Viljandi Suusaklubile 1000 eurot. 
 Viljandi Orienteerumisklubile Lehola 2000 eurot. 
 Tenniseklubile "Fellin" 1000 eurot Eesti GP sarja, lastetennise, ja noorteliiga turniiriks. 
 Tenniseklubile "Fellin" 1100 eurot tennis Europe sarja kuuluvate rahvusvaheliste noorte U12 

ja U16 tenniseturniiride korraldamiseks. 
 Mittetulundusühing Viljandi Tulevikujalgpalli Klubile 850 eurot Viljandi Tulevik Cup 2019 

noorte saaliturniiride läbiviimiseks. 
 Eesti Male Toetusühingule 1700 eurot. 
 Korvpalliklubile QUERCUS 375 eurot. 
 Viljandi Rattaklubile 2000 eurot. 

 
4. Mitte eraldada (spordivaldkond): 

 MTÜle Jõusport küsitud 1080 eurot. Komisjon ei pea õigeks spordisündmuste raames 
rahastada telesaadete valmimist.  

 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Marko Tiitus       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
HARIDUSKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       10. detsember 2018 nr 1-9/12 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 17.10 
 
Koosolekut juhatas Tiit Jürmann 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Kristel Elmaste, Tiit Jürmann, Anne Kaarmäe, Harri Künnapuu,  Hanna Laura 
Luik, Marko Mägi, Kalli Põld, Margit Suurmets, Tonio Tamra, Terje Trochynskyi, Anett Veetamm 
Võtsid osa asendusliikmed: Margit Kirss (Kätly Soormi asendusliige), Epp Välba 
Puudus Kätly Soorm 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, linnaarengu spetsialist Reet Alev, 
abilinnapea Janika Gedvil, kultuuri- ja noorsootöö spetsialist Evelin Lagle, haridus-ja kultuuriameti 
juhataja Tiivi Tiido, linnapea Madis Timpson 
Kutsutud Viljandimaa Omavalitsuste Liidu esindaja Mihkel Servinski 
 
 
PÄEVAKORD: 
1. Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+  (2018/128) 
2. Viljandi linna 2019. aasta eelarve kinnitamine (2018/124) 
3. Projektitoetused 
4. Muud küsimused 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+  (2018/128) 
KUULATI: 
M. Servinski tutvustas Viljandi maakonna arengustrateegiat 2035+ ning selle lisadeks olevaid 
Viljandimaa tervise- ja heaoluprofiili, Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+ tegevuskava ja 
statistilist ülevaadet Viljandimaast. 
 
Tähelepanekud: 
E. Välba – Koht, kus oli juttu maakonna koolide laste koolitee pikkusest, sealt oli puudu 
Suure-Jaani.  
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud.  
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+ (2018/128)“. 
 
 



PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi linna 2019. aasta eelarve kinnitamine (2018/124), I lugemine 
KUULATI: 
M. Timpson ja M. Aaso tutvustasid Viljandi linna 2019. aasta eelarvet, mille kogumaht on 33 468 
821 eurot ning mis on hetkel I lugemisel.  
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõu II lugemisele saatmist. Komisjon toetas eelnõu 
II lugemisele saatmist. 
 
OTSUSTATI: 
Komisjon toetab eelnõu II lugemisele saatmist. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Projektitoetused  
Noorsootöö valdkonna taotlused: 

 MTÜ Evestuudio taotleb 1900 eurot noorte notafe loomelaagriks. 
 
Haridusvaldkonna taotlused: 

 MTÜ Evestuudio taotleb 1900 eurot noorte notafe loomelaagriks. 
 Viljandi Gümnaasium taotleb 1300 eurot sõpruspiirkonna noorte koostööprojektiks. 
 Tartu Ülikool taotleb 1000 eurot väärikate ülikooliks. 

 
OTSUSTATI: 
1. Eraldada (noorsootöö valdkond): 

 MTÜle Evestuudio 1800 eurot. 
 
2. Eraldada (haridusvaldkond): 

 Viljandi Gümnaasiumile 1300 eurot. 
 Tartu Ülikoolile 1000 eurot. 

 
3. Mitte eraldada (haridusvaldkond): 

 MTÜle Evestuudio küsitud summat, kuna sama projekt sai rahastust juba noorsootöö 
valdkonna alt.  

 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Muud küsimused 
KUULATI: 
T. Jürmann – Palun mõelge sellele, keda külastada või külla kutsuda ning milliste teemade üle 
arutleda järgmisel aastal. Samuti leian, et hariduskomisjon võiks kaasa rääkida arengukava 
strateegia koostamisel. 
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Tiit Jürmann       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 

 

MAJANDUSKOMISJONI  KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 

Viljandi raekoda       11. detsember 2018 nr 1-11/12 

 

Algus kell 17.00, lõpp kell 18.40 

 
Koosolekut juhatas Tõnu Juul 

Protokollis Elika Vahter 

Võtsid osa liikmed: Tõnu Juul, Aivar Kaljusaar, Jaak Madison, Maiko Markus, Urmas Suik, 

Marko Suvisild, Tõnis Tiit, Valli Veigel 

Võttis osa asendusliige Sirli Tallo (Priit Pramanni asendusliige) 

Puudusid: Taavi Kerner, Priit Pramann, Vello Raja, Priit Raudla 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, linnaarengu spetsialist Reet Alev, 

abilinnapea Kalvi Märtin, teedespetsialist Heikki Teearu, linnapea Madis Timpson 

Kutsutud: päevakorrapunkti nr 1 juurde Eesti Keskkonnateenuste esindajad Jaan Viljas ja Janno 

Laht; päevakorrapunkti nr 2 juurde Viljandimaa Omavalitsuste Liidu esindaja Mihkel Servinski 
 

Komisjoni esimees küsis, kas päevakorra osas on täiendusi ning kas komisjon kinnitab päevakorra. 

Täiendusi ei olnud ning komisjon kinnitas päevakorra. 

 

PÄEVAKORD: 
1. Talvine teehooldus läbi algava hanke prisma. Mis on varasemaga muutunud? 

2. Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+  (2018/128) 

3. Viljandi linna 2019. aasta eelarve kinnitamine (2018/124) 

4. Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Kesklinna Koolile väikebussi soetamiseks 

(2018/131) 

5. Linnavara tasuta kasutusse andmine (2018/130) 

6. Maamaksu määrade kehtestamine 2019. aastal (2018/129) 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Talvine teehooldus läbi algava hanke prisma. Mis on varasemaga muutunud? 
KUULATI: 
H. Teearu tutvustas talvist teehooldust ning keskkonnateenuse esindajad J. Viljas ja J. Laht vastasid 

komisjoni liikmete A. Kaljusaare, J. Madisoni ja T. Juuli poolt tõstatatud küsimustele seoses talvise 

teehooldusega. 

 

H. Teearu ja K. Märtin vastasid U. Suigi küsimustele seoses Ida ja Leola tänava liikluskorraldusega.  

 

OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 

 



PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+ (2018/128) 
KUULATI: 
M. Timpson ja M. Servinski tutvustasid Viljandi maakonna arengustrateegiat 2035+ ning selle 

lisadeks olevaid Viljandimaa tervise- ja heaoluprofiili, Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+ 

tegevuskava ja statistilist ülevaadet Viljandimaast. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud.  
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+ (2018/128)“. 

 

 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 

Viljandi linna 2019. aasta eelarve kinnitamine (2018/124), I lugemine 
KUULATI: 
M. Timpson ja M. Aaso tutvustasid Viljandi linna 2019. aasta eelarvet, mille kogumaht on 33 468 

821 eurot ning mis on hetkel I lugemisel.  

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõu II lugemisele saatmist. Komisjon toetas eelnõu 

II lugemisele saatmist. 

 

OTSUSTATI: 
Komisjon toetab eelnõu II lugemisele saatmist. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Kesklinna Koolile väikebussi 
soetamiseks (2018/131) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse võtta varalisi kohustusi Viljandi Kesklinna Koolile  

9-kohalise väikebussi soetamiseks. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud.  
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Kesklinna Koolile 

väikebussi soetamiseks (2018/131)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
Linnavara tasuta kasutusse andmine (2018/130) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, mille eesmärgiks on tasuta kasutusse anda kinnistu asukohaga 

Mustivere küla, Tüma. Kinnistu kasutusotstarve on loomade varjupaiga pidamine ja loomade 

varjupaiga teenuste osutamine Viljandi linnale. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud.  
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Linnavara tasuta kasutusse andmine (2018/130)“. 

 



 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 6 
Maamaksu määrade kehtestamine 2019. aastal (2018/129) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega kehtestatakse 2019. aastal maamaksu määraks 2,0 % ja  

põllumajandussaaduste tootmiseks kasutusel oleva haritava maa ning loodusliku rohumaa 

maamaksu määraks 1,8 % maa maksustamishinnast aastas. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud.  
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Maamaksu määrade kehtestamine 2019. aastal (2018/129)“. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)    (allkirjastatud digitaalselt) 

Tõnu Juul      Elika Vahter 

koosoleku juhataja     protokollija 



 

 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
REVISJONIKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda      12. detsember 2018 nr 1-12/11 

 

Algus kell 13.00, lõpp kell 13.27 

 

Koosolekut juhatas Rein Suurkask 

Protokollis Elika Vahter 

Võtsid osa liikmed: Tiit Jürmann, Priit Kaup, Rein Suurkask 

Puudusid: Jaak Pihlak, Juhan-Mart Salumäe 

Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, linnaarengu spetsialist Reet Alev 

 
PÄEVAKORD: 
1. Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+ (2018/128) 

2. Viljandi linna 2019. aasta eelarve kinnitamine (2018/124), I lugemine 

3. Revisjonikomisjoni tööaasta kokkuvõtete tegemine 

4. 2019. aasta tööplaani koostamine 

5. Revisjonikomisjoni 2019. aasta töögraafik 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+  (2018/128) 
KUULATI: 
R. Alev tutvustas Viljandi maakonna arengustrateegiat 2035+ ning selle lisadeks olevaid 

Viljandimaa tervise- ja heaoluprofiili, Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+ tegevuskava ja 

statistilist ülevaadet Viljandimaast. Ta juhtis tähelepanu, et laekunud on ka üks ettepanek, 

milleks on eemaldada arengustrateegia lk 7 kolmandast lõigust lause „Rahvastiku vähenemine 

võib seada kahtluse alla ka maakonna haigla jätkusuutlikkuse“. 

 

Komisjon toetas R. Alevi poolt mainitud ettepanekut. 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud.  
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+ (2018/128)“ koos tehtud 

ettepanekuga. 

 

 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 

Viljandi linna 2019. aasta eelarve kinnitamine (2018/124), I lugemine 
KUULATI: 
M. Aaso tutvustas Viljandi linna 2019. aasta eelarvet, mille kogumaht on 33 468 821 eurot ning 

mis on hetkel I lugemisel.  

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõu II lugemisele saatmist. Komisjon toetas 

eelnõu II lugemisele saatmist. 
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OTSUSTATI: 
Komisjon toetab eelnõu II lugemisele saatmist. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 

Revisjonikomisjoni tööaasta kokkuvõtete tegemine  
KUULATI: 
R. Suurkask andis komisjoni liikmetele ülevaate aasta jooksul käsitletud teemadest ning kutsutud 

külalistest.  

 

OTSUSTATI: 
Komisjoni esimehel koostada järgmiseks koosolekuks tööaasta kokkuvõte. Koostatud tööaasta 

kokkuvõte tuleb ülevaatamisele ning kinnitamisele järgmisel komisjoni koosolekul. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 

2019. aasta tööplaani koostamine 
KUULATI: 
R. Suurkask juhtis komisjoni liikmete tähelepanu, et tööplaan tuleks koostada ühiselt. Sellest 

tulenevalt andis komisjoni esimees komisjoni liikmetele ülesandeks mõelda teemade üle, millega 

peaks järgmisel aastal revisjonikomisjon tegelema.  

 

OTSUSTATI: 
Revisjonikomisjoni liikmed koostavad ühiselt tööplaani ning esitavad Viljandi Linnavolikogule 

eelnõu tööplaani kinnitamise kohta hiljemalt 21. jaanuari hommikuks. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 

Revisjonikomisjoni 2019. aasta töögraafik 

KUULATI: 
R. Suurkask tutvustas revisjonikomisjoni 2019. aasta töögraafikut. Koosolek toimuks nädal enne 

volikogu kolmapäeviti v.a maikuu. Samuti juhtis komisjoni esimees liikmete tähelepanu, et ta ei 

toeta elektrooniliste koosolekute pidamist. 

 

Komisjoni liikmed arutlesid koosoleku päeva ning kella üle. Telefoni teel võeti ühendust ka 

puuduvate komisjoni liikmetega.  

 

OTSUSTATI: 
Kinnitada 2019. aasta komisjoni töögraafik (lisatud protokollile). 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

Rein Suurkask       Elika Vahter 

koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
SOTSIAALKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       12. detsember 2018 nr 1-13/12 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 16.35 
 
Koosolekut juhatas Heiki Raudla 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Itta Arak, Mare Hõbemäe, Jana Pähklemäe, Peep Raju, Veronika Raudsepp 
Linnupuu, Ülle Lumi, Heiki Raudla, Triinu Rõigas, Sirje Taalmaa 
Võtsid osa asendusliikmed: Keiron Golding (Tiit Jürmanni asendusliige), Ruuben Rahumets 
Puudusid: Tiit Jürmann, Krista Neering, Ruth Sepp 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, linnaarengu spetsialist Reet Alev, 
abilinnapea Janika Gedvil 
 
PÄEVAKORD: 
1. Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+  (2018/128) 
2. Viljandi linna 2019. aasta eelarve kinnitamine (2018/124) 
3. Varia 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+  (2018/128) 
KUULATI: 
R. Alev ja J. Gedvil tutvustasid Viljandi maakonna arengustrateegiat 2035+ ning selle lisadeks 
olevaid Viljandimaa tervise- ja heaoluprofiili, Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+ 
tegevuskava ja statistilist ülevaadet Viljandimaast. Ta juhtis tähelepanu, et laekunud on ka üks 
ettepanek, milleks on eemaldada arengustrateegia lk 7 kolmandast lõigust lause „Rahvastiku 
vähenemine võib seada kahtluse alla ka maakonna haigla jätkusuutlikkuse“. 
 
Komisjon toetas R. Alevi poolt mainitud ettepanekut. 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud.  
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+ (2018/128)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi linna 2019. aasta eelarve kinnitamine (2018/124), I lugemine 
KUULATI: 
M. Aaso tutvustas Viljandi linna 2019. aasta eelarvet, mille kogumaht on 33 468 821 eurot ning mis 



on hetkel I lugemisel.  
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõu II lugemisele saatmist. Komisjon toetas eelnõu 
II lugemisele saatmist. 
 
OTSUSTATI: 
Komisjon toetab eelnõu II lugemisele saatmist. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Varia 
KUULATI: 
H. Raudla andis komisjoni liikmetele ülevaate sotsiaalhoolekandest enne sõda. 
 
Ettepanekud: 
M. Hõbemäe – 1. Vaatasin eilset telesaadet ning sellest tulenevalt teen ettepaneku kutsuda kohale 
meie perearsti esindaja, kes räägiks kuidas tema suhtub sellesse, et nohuseid lapsi lasteaeda viiakse.  
2. Eile sõitsin Decorasse bussiga. Kui buss ära sõitis, hakkas väike laps teed ületama. Ülekäigu 
kohta enne Musta teed ei olegi. Nii ta seikles seal autode vahel. Minu ettepanek on suunata 
tähelepanu liikluskomisjonile, kes asjaga tegeleks. 
 
OTSUSTATI: 
1. Informatsioon võeti teadmiseks. 
2. Märtsis külastab sotsiaalkomisjon kunsti- ja muusikakooli.  
3. Kutsuda järgmisele sotsiaalkomisjoni koosolekule liikluskomisjoni esindaja. 
4. Kutsuda komisjoni koosolekule perearstide esindaja. 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Heiki Raudla       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
EELARVE- JA ARENGUKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 

Viljandi raekoda       13. detsember 2018 nr 1-8/12 

 

Algus kell 17.00, lõpp kell 19.05 

 

Koosolekut juhatasid: Malle Vahtra ja Juhan-Mart Salumäe (punktis 1), Helmut Hallemaa 

(punktides 1-5) 

Protokollis Elika Vahter 

Võtsid osa liikmed: Harri Juhani Aaltonen, Peep Aru, Helmut Hallemaa, Kaido Kivisild, 

Juhan-Mart Salumäe, Andres Soosaar, Jaak Sulg, Malle Vahtra 

Võtsid osa asendusliikmed: Liis Aedmaa (Tonio Tamra asendusliige), Innar Susi (Eve Naanuri 

asendusliige) 

Puudusid: Rain Hüva, Margus Keerutaja, Eve Naanuri, Tonio Tamra 

Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, linnaarengu spetsialist Reet Alev, 

kinnisvara haldusameti juhataja Andres Mägi, abilinnapea Kalvi Märtin, linnapea Madis Timpson 

Kutsutud: päevakorrapunkti nr 1 juurde Viljandimaa Omavalitsuste Liidu esindajad 

Mihkel Servinski ja ja Mati Toomsalu 

 

 

PÄEVAKORD: 
1. Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+  (2018/128) 

2. Viljandi linna 2019. aasta eelarve kinnitamine (2018/124) 

3. 2019. aasta kaasava eelarve tulemuste kinnitamine (2018/127) 

4. Kohanime määramine (2018/125) 

5. Kinnisvara haldamise efektiivsus ja linnavalitsuse kinnisvara haldusameti töö 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+ (2018/128) 
KUULATI: 
M. Servinski ja M. Toomsalu tutvustasid Viljandi maakonna arengustrateegiat 2035+, selle 

vastuvõtmise tingimusi ning arengustrateegia lisadeks olevaid Viljandimaa tervise- ja heaoluprofiili, 

Viljandi maakonna arengustrateegia 2035+ tegevuskava ja statistilist ülevaadet Viljandimaast. 

17.07 saabus J.-M. Salumäe ja võttis M. Vahtralt juhtimise üle. 
17.18 saabus H. Hallemaa ja võttis J.-M. Salumäelt juhtimise üle. 
 

M. Timpson juhtis tähelepanu, et ettepanekute esitamise tähtajaks oli 15. detsember ning tänaseks 

on laekunud üks ettepanek, milleks on eemaldada arengustrateegia lk 7 kolmandast lõigus lause 

„Rahvastiku vähenemine võib seada kahtluse alla ka maakonna haigla jätkusuutlikkuse“. 



Tähelepanekud: 
M. Vahtra - Ma arvan, et see lause tuleks asendada mitte välja võtta. Viljandi haigla ei ole ainult 

maakonna haigla vaid osutab teenuseid ka väljapoole maakonda. 

A. Soosaar – Dokumendile tuleks teha ka keeleline korrektuur. 

 

Ettepanekud: 
P. Aru – Meil on kaks võimalust, teha ettepanekuid ja detsembrikuus vastu võtta või saata II 

lugemisele. Kõik volikogud peaksid sama rada käima. 

H. Hallemaa – Minu ettepanek on suunata II lugemisele. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas keegi nõuab II lugemisele saatmise hääletust. Hääletust ei nõutud.  

 

OTSUSTATI: 
1. Saata määruse eelnõu II lugemisele. 

2. Pöördume Viljandimaa Omavalitsuste Liidu ja teiste omavalitsuste poole ettepanekuga saata 

määruse eelnõu II lugemisele. 

 

 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 

Viljandi linna 2019. aasta eelarve kinnitamine (2018/124), I lugemine 
KUULATI: 
M. Timpson ja M. Aaso tutvustasid Viljandi linna 2019. aasta eelarvet, mille kogumaht on 33 468 

821 eurot ning mis on hetkel I lugemisel.  

 

Sõnavõtud: 
A. Soosaar (sõnavõtt esitatud kirjalikult ning lisatud protokollile) 

P. Aru 

H. Hallemaa 

 

Ettepanekud: 
A. Soosaar – Viljandi Linnavalitsusel vähendada 2019. a eelarve teiseks lugemiseks tegevuskulusid 

vähemalt 434 322 euro võrra, et katta tegevuskulud ja kohustused linna omavahenditest. Seejuures 

planeerida eelarvesse 2019.a lõpuks kassajääk 300 000 eurot.  

J. Sulg – Komisjon võiks kujundada tehtud ettepaneku osas arvamuse järgmiseks komisjoni 

koosolekuks. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõu I lugemise lõpetamist ning volikogusse 

suunamist.  

Hääletati: 
10 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud.  

 

OTSUSTATI: 
Toetada I lugemise lõpetamist ning volikokku suunamist. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 

2019. aasta kaasava eelarve tulemuste kinnitamine (2018/127) 
KUULATI: 
M. Timpson tutvustas eelnõud, millega soovitakse kinnitada 2019. aasta kaasava eelarve 

linnaelanike hääletuse tulemusena selgunud paremusjärjestus. 2019. aastal elluviimisele kuuluv idee 

on Paala järve ülemise osa puhastamine ja päästmine kinnikasvamisest. 

 



Komisjoni esimees pani eelnõu hääletusele. 

Hääletati: 
10 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „2019. aasta kaasava eelarve tulemuste kinnitamine (2018/127)“. 

 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 

Kohanime määramine (2018/125) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, mille eesmärgiks on C. R. Jakobsoni tänava ja Uus tänava vahelisele 

tänavale ametliku kohanime määramine. Uueks ametlikuks kohanimeks saaks Keskuse tänav. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Kohanime määramine (2018/125)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 

Kinnisvara haldamise efektiivsus ja linnavalitsuse kinnisvara haldusameti töö 
KUULATI: 
A. Mägi andis ülevaate: 

 kinnisvara haldusameti ülesannetest 

 eesmärkidest 

 strateegia ajakavast 

 andmete ruumipõhisusest 

 eelarvest 

 hangetest ja koostööpartneritest 

 töövoogude liikumisest 

 tehtud töödest 

 

OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)      (allkirjastatud digitaalselt) 

Malle Vahtra, Juhan-Mart Salumäe, Helmut Hallemaa  Elika Vahter 

koosoleku juhatajad       protokollija 



Meie andmetelon20lg-a. eelarve esimene eelarve, kus linnal ei jätku omavahendeid olemasolevate
laenude teenindamiseks ehk siis lihtsamalt öeldes tuleb linnal laenude tagasimaksmiseks vötta laenu!
Seda töendab alljärgnev tabel, mis on koostatud 2019.a. eelarveprojektis toodud andmete alusel. See tabel
näitab, etvaatamatakogu 2018/19 aastavahetuse jäägi (600 000 €) kulutamisele järgmise aasta kulude
katteks, tuleb 134 322 € ikkagi puudu. Lisaks sellele tuleb alustada 2020.a.tühja linnakassaga.

2019
eelarve

26276457 Kuna linnal tegevuskulude ja kohustuste tasumise katteks,
25 180819 rääkimata investeerimisest, omavahendeid ei jätku, siis on
1095638 mindud laenamise teed. Kuid ka laenamisel on piir, sest

45000 vastavalt seadusele vöib rinna netovölakoormus uratuda kuni
600000 60 oÄ-ni vastava aruandeaasta pöhitegevuse tuludest. Allpool

150 olevast tabelist näeme, et netovölakoormus kasvab jäsult
-112852 aastatel 2018 (oodatav) ja2019 (ptaneeritav).

-r762258

-134322

2016 2017 2018
9142510 9594252 I 1755938

44,8 44,9 48,4

4,9 22,5

PT tulud
PT kulud

PT tulem
Pöhivara müük
Kassajääk

Finantstulud

Finantskulud

Kohustuste tasumine

Omavahendid

Netovölakoormus, €
Netovölakoormus, %o

Netovölakoormuse muutus
vörre ldes eelneva aastaga, %o

2019

t4280194

54,4

Kui samas vaimus jätkata, siis aasta-kahe pärast on 60 %o piir käes ja tekib küsimus - kuidas edasi?

Sama tendentsi s.o. laenuraha suuremat kasutamist on näha ka linna jooksva finantseerimise
planeerimisel. viimastel aastatel, suures osas tänu majanduse soodsale arengule, pole aastavahetuse
kassajäägiga probleeme olnud. Kassaj ääk oli2017 |
600 000 €. Kuid järgmise aasta löpuks planeerib I

mingisugust puhvrit omavahenditest rahaliste vah
vajadus planeeritakse katta kassalaenuga (vt. eelnöu
eelolev aasta. Arvata, et majanduse ja maksulaekum

öetdes liiga optimisttik. Mis jul
saa linnapea tulla esimese asjana raekotta linna juhtima, vaid peab hoopis minema
amiseks panga uksele?

pöhim da
räägib
tuleks badel

vastupidiselt, suurendades märgatavalt linna
laenukoormust' Kas Reformierakond käitub töesti pöhimöttel, mida saab väljendada Giovanni Boccacciosurematu mötteteraga',käige meie sönade, mitte tegude järgi,,?

Kui f innavalitsus töesti ihtsam, siis m a ei jaga.Jätame
körvale majanduse tsük malikud tagas a linna poolt
tulevikuks planeeritut - nstrueerimine se ost ( 160 000



€/a), lisaks investeeringud, mida linn hädasti vajab. Aga küllap oskab linnavalitsus seda rida meist
paremini kirja panna.

Mida öelda eelneva kokkuvötteks? Vastus on lihtne:
Viljandi linn elab selgelt üle oma tegelike vöimete ja selliselt jätkamine ei ole jätkusuutlik.

Selles järelduses pole midagi uut ega originaalset. Juba ca 3 aastat tagasi kutsuti ellu kärpekomisjon.
Tsiteerime ajalehe "Sakala" 26. novembri 2015.a. juhtkirja:
"$epärast on igati tervitatav, d praegusd vöimuliiduljagusjulgud kokku panna niinindatud
krokodi ll ide komisi on. Meedd näib ols/at tösi taga, kui näd riite/aO, d vanavi isj jätkata d saa ni ng käes
on viimaneaeg püksirihrm.pingutada. Viljandi peab ju$ nüüd orna juhtorganitejä alla$tu$estruktuuri,
tÖötajaskonna ja todatavad valdkonnad kriitilise piguga üle vaatanra. Tdsiti tulerikuks turvatunnd ja
arenguvöirnd d taga."
Kuldsed sönad, mölemakäega kirjutaks alla. Mis sellest julgest ettevötmisest sai? Suurt vist mitte midagi.

Kas praeguse linnapea poolt juhitud koalitsioon suudab Viljandi linna jätkusuutlikule arengule viia,
sellele saame esimesed vastused eelarve menetlemise ja vastuvötmis. kaigrr. Ehk oleks mdistlik
komisjoni matejalid üles otsida ja tolmust puhtaks pühkida. Kindlasti on seal paljutki, mida ellu viia.

Löpetuseks teeme eelarve- ja arengukomisjonile alljärgneva ettepaneku, millega minna volikogu ette:

Viljandi Linnavalitsusel vähendad a 2019.a. eelarve teiseks lugemiseks tegevuskulusid vähemalt
434 322 € vörra, etkatta tegevuskulud ja kohustused linna omavahenditest. Seejuures planeerida
eelarvesse 2019.a. löpuks kassajääk 300 000 €.

Allakirjutanud annavad endale aru, et eespool tehtud ettepanek ei ole piisavalt ambitsioonikas.
Kuid me arvestame, et eelarve menetlemise aeg on liiga lühike suurte muudatuste tegemiseks. Seda enam
on pöhjust oodata, et menetluses oleva linna eelarvestrateegiaga suudame linna uueii jatkusuutliku
arengu teele viia.

Malle Vahtra, Juhan-Mart Salumäe, Andres Soosaar
13. detsember 2018.a.
Viliandis



 

 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 

EESTSEISUSE ELEKTROONILISE  
KOOSOLEKU PROTOKOLL   
 

Viljandi       13. detsember 2018  nr 1-6/13 

         

Juhataja Helir-Valdor Seeder 
Protokollija Elika Vahter 

Osalesid: Harri Juhani Aaltonen, Peep Aru, Helmut Hallemaa, Tõnu Juul, Tiit Jürmann, Risto 

Kaljurand, Priit Kaup, Heiki Raudla, Juhan-Mart Salumäe, Helir-Valdor Seeder, Marko Tiitus 

Ei osalenud: Rein Suurkask 
 
PÄEVAKORD: 
1. 20. detsembri 2018. aasta volikogu XVI koosseisu viieteistkümnenda istungi päevakorra 

projekti kooskõlastamine 

2. Viljandi Linnavolikogu komisjonide ja volikogu 2019. aasta töögraafik 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
20. detsembri 2018. aasta volikogu XVI koosseisu viieteistkümnenda istungi päevakorra 
projekti kooskõlastamine 
 

Eriarvamusi, parandus- ja muudatusettepanekuid päevakorra osas ei laekunud. 

 

OTSUSTATI: 
Kinnitada päevakorra projekt (lisatud protokollile lisa 1). 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi Linnavolikogu komisjonide ja volikogu 2019. aasta töögraafik 
 

Eestseisusele saadeti kinnitamiseks komisjonide ja volikogu töögraafik. Volikogu komisjonid on 

töögraafikuga tutvunud ning selle heaks kiitnud. 

 

Ettepanekud: 
H. J. Aaltonen – 27.-30. juuni 2019 toimuvad rahvusvahelised Hansapäevad Pihkvas. Kas on hea 

mõtte pidada volikogu 27.06.2019? Minu arvates mitte. Sellepärast teengi ettepaneku, et 

volikogu toimuks enne jaanipäeva 20.06.2019. Vajadusel tuleks komisjonide koosolekuid ka 

muuta. 

 

Eestseisuse liikmed nõustusid tehtud ettepanekuga. Ettepanekust tulenevalt muudeti ka juunikuu 

komisjonide toimumise aegu. Volikogu korralised istungid toimuvad iga kuu viimasel 

neljapäeval kell 17.00 v.a juunis ja detsembris. Juulikuus korralisi istungeid ei toimu. 

 

OTSUSTATI: 
Kinnitada komisjonide ja volikogu 2019. aasta töögraafik (lisatud protokollile lisa 2). 

 
 
(allkirjastatud digitaalselt)    (allkirjastatud digitaalselt) 

Helir-Valdor Seeder     Elika Vahter 

koosoleku juhataja     protokollija  



ϮϬϭ9. AASTA VOLIKOGU JA KOMISJONIDE TÖÖGRAAFIK

KK              
Kultuurikomisjon

HK             
Hariduskomisjon

MK  
Majanduskomisjon

SK               
Sotsiaalkomisjon

EAK              
Eelarve- ja  

arengukomisjon

RK                
Revisjonikomisjon

ES                    
Eestseisus VOLIKOGU

NELJAPÄEV kell 
16.00            

kaks nädalat enne 

volikogu 

ESMASPÄEV      
kell 16.00          
nädal enne 

volikogu v.a august

TEISIPÄEV          
kell 17.00            

nädal enne volikogu 

v.a august

KOLMAPÄEV kell 
16.00              

nädal enne 

volikogu

NELJAPÄEV  kell 
17.00              

nädal enne 

volikogu 

KOLMAPÄEV     
kell 13.00          

nädal enne volikogu 

v.a mai

Elektrooniline 

kooskõlastamine üks 
nädal enne volikogu 

(neljapäevaks), 
kogunemine vajadusel 

neljapäeval kell 12.00
NELJAPÄEVAL  

kell 17.00

raekoja II korruse 

saalis

raekoja II korruse 

saalis

raekoja II korruse 

saalis

raekoja II korruse 

saalis

raekoja II korruse 

saalis

raekoja II korruse 

saalis raekoja II korruse saalis

raekoja II korruse 

saalis

17. jaanuar 21. jaanuar 22. jaanuar 23. jaanuar 24. jaanuar 23. jaanuar 24. jaanuar 31. jaanuar
14. veebruar 18. veebruar 19. veebruar 20. veebruar 21. veebuar 20. veebruar 21. veebuar 28. veebruar

14. märts 18. märts 19. märts 20. märts 21. märts 20. märts 21. märts 28. märts
11. aprill 15. aprill 16. aprill 17. aprill 18. aprill 17. aprill 18. aprill 25. aprill
16. mai 20. mai 21. mai 22. mai 23. mai 15. mai 23. mai 30. mai
6. juuni 10.juuni 11.juuni 12.juuni 13. juuni 12.juuni 13. juuni 20. juuni

15. august

19. august kell 

14.00 21. august 17.30 21. august 22. august 21. august 22. august 29. august
12. september 16. september 17. september 18. september 19. september 18. september 19. september 26. september
17. oktoober 21. oktoober 22. oktoober 23. oktoober 24. oktoober 23. oktoober 24. oktoober 31. oktoober
14. november 18. november 19. november 20. november 21. november 20. november 21. november 28. november
5. detsember 9. detsember 10. detsember 11. detsember 12. detsember 11. detsember 12. detsember 19. detsember

     

 



V I L J A N D I  L I N N
LINNAVOLIKOGU

SEENIORITE NÕUKOJA 
KOOSOLEKU PROTOKOLL

Viljandi raekoda 14. detsember 2018 nr 1-16/18/1-8

Algus kell 14.00, lõpp kell 15.00

Koosoleku juhataja: Priit Kaup

Protokollija: Lea Saareoks 

Võtsid osa liikmed: Priit Kaup, Lea Saareoks, Hillar Saar. Mare Mihkelson, Aino Laansoo, Ene 

Juurik, Harry Erm, Jaak Värnik 

Puudusid: Agu Lall, Uno Lüüs, Helmen Kütt, Karl Luht, Valli Veigel

Koosolekul viibisid: Marika Aaso, Helmut Hallemaa

PÄEBAKORD:
1. 2019.aasta linna eelarve

2. Linnavalitsuse arengukava

3. Muud jooksvad küsimused 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
2019. aasta linna eelarve
KUULATI: 
Marika Aaso tutvustas 2019. aasta linna eelarvet koos sisseviidud parandusettepanekutega. Saime 

ülevaate Paalalinna kooli remondi eelarvest. Jaanuaris läheb eelarve teisele lugemisele.

OTSUSTATI: 
Kiidame heaks eelarve järgmisele lugemisele.

PÄEVAKORRAPUNKT NR 2
Linnavalitsuse arengukava
KUULATI: 
Helmut Hallemaa tutvustas linnavalitsuse arengukava strateegiat,  mis võetakse vastu 15.jaanuaril 

2019. Volikogu moodustas koos nende juhtidega vastavate valdkondade ajutised komisjonid.

OTSUSTATI: 
Arengukava kiita heaks.

PÄEVAKORRAPUNKT NR 3
Muud jooksvad küsimused
KUULATI:
Kas  oleks  võimalik  lahendada  küsimus  killustiku  andmise  osas  eramajapidamistele,  kus  elavad 

vanemaealised  inimesed.  Kust  seda  jagada.  Võib-olla  panna  Keskkonnateenuste  õuele  ja  sealt 

jagada. Kuidas selgitada välja seda vajavad inimesed. 



Jõulude  ajal  käib  Metsakalmistul  palju  inimesi  oma  lähedaste  haudadel,  kuid  sealsed  rajad  on 

vastavalt ilmaoludele sageli väga libedad. 

Vaene linnaosa Peetrimõisa sooviks oma linnaossa maasikat. Elanikud on nõus koguma raha selleks. 

Kuidas  edenevad  asjaolud  seoses  Vabadussamba  taastamisega.  Millal  ja  kus  tuuakse  sisse 

ajalooaspekt.

Viljandi järv on muutunud mädajärveks. Võiks arutada veelahkme puhastamist, mille pikkuseks on 

umbes 5 kilomeetrit. 

Kas  on  mõeldud  uue  purskkaevu  rajamisele.  Kuidas  on  plaanis  korrastada  promenaad,  et  seal 

purskaks ka vesi.

OTSUSTATI: 
Kuna  meil  puuduvad  linnaosa  vanemad,  siis  igal  ajal  võivad  linnakodanikud  teha  ettepanekuid 

linnavalitsusele. Suunata meie poolt üles kerkinud probleemid vastamiseks linnavalitsuse vastavate 

ametkondade spetsialistidele. 

(allkirjastatud digitaalselt) (allkirjastatud digitaalselt)

Priit Kaup Lea Saareoks

koosoleku juhataja protokollija


